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O B E C   B O R O V N I Č K A 
Obecní úřad, Borovnička 93, 544 75 Mostek 

zastupitelstvo obce 
___________________________________________________________________________ 

Z Á P I S 
o průběhu veřejného zasedání zastupitelstva 

obce (dále také „ZO“) konaného dne 21.2.2025 od 18:00 hod.  
v Krakonošově hospůdce, čp 29 

 
Úvod 
     Starostka zahájila druhé veřejné zasedání zastupitelstva obce v roce 2025 a přivítala přítomné zastupitelky, 
zastupitele a přítomné spoluobčany. Konstatovala, že zastupitelstvo obce je v  počtu šesti (6) členů, předem se 
omluvil pro nemoc pan Písek.  
Svolání zasedání bylo zveřejněno na úřední desce včetně elektronické (www.borovnicka.eu)  od 13.2.2025. 
 
   Přítomni      Krátká Kateřina,  

Ing. Macáková Petra,  
Kadečka Jan,  
Mgr. Vynikal Lukáš,  
MUDr. Jana Danielová 
Ing. Radomír Hendrych 

                                                     
                                                          zastupitelstvo obce v počtu 6 členů                                                         
                                                           
     - občané a hosté : dle listiny přítomných ( 16 ) 
 
Ověřovateli zápisu byli určeni paní Danielová a pan Kadečka. Zapisovatelkou paní Krátká.  

Hlavní body pořadu jednání : 

1. Finance obce a rozpočtová opatření, směrnice o stravném 
2. Závěrečný účet obce za rok 2024 a Účetní závěrka 2024 
3. Smlouva o směně pozemků 1196/2 a 992/4 v kú Borovnička 
4. Projednání příspěvku pro Pečovatelskou službu 
5. Aktuální informace o obecním obchodu 
6. Odpadové hospodářství a poplatky za odpad 
7. Info, diskuze 
 

 
 
Přítomní zastupitelé souhlasí s navrhovanými body 
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1. Finance obce 
 
stav hotovosti v pokladně obce ke dni  20.500,- Kč 
stav prostředků na běžném účtu ČS a.s.  ke dni 457.990,47 Kč 
stav prostředků na vkladovém účtu ČS  6.853.177,44 Kč (prasátko 653.176 Kč  ) 
 ČNB ke dni      58.590,52 Kč 
Fio Veřejná sbírka     243.988,6 Kč 
souhrn všech finančních prostředků                     7.634.247,03Kč 
 
 
Žádná rozpočtová opatření nebyla realizována 
 
Rozhodli jsme se aktualizovat směrnici o stravném pro pracovníky obce, pro zjednodušení se bude stravné vyplácet 
paušálně, ve výši 80Kč na odpracovaný den, což přibližně odpovídá procentům z minulé směrnice. Zastupitelé si 
směrnici prostudovali a proto rovnou navrhuji usnesení: 
 
1/2/2025 
Zastupitelstvo obce schvaluje směrnici 1/2025 o poskytování paušálního stravného zaměstnancům obce. 
 
PRO   6 
PROTI   0 
ZDŽEL SE   0 
 
Střednědobý výhled rozpočtu obce 
Náš poslední schválený střednědobý rozpočet obce končí v roce 2026, proto byl vyvěšen návrh dalšího 
střednědobého výhledu pro roky 2026-2028. Počítá s postupným nárůstem příjmů a nulovým schodkem. Proti 
vyvěšenému návrhu nebyly podány žádné připomínky a proto rovnou navrhuji usnesení: 
 
2/2/2025 
Zastupitelstvo obce schvaluje střednědobý výhled rozpočtu obce na roky 2026-2028 
 
PRO   6 
PROTI   0 
ZDŽEL SE   0 
 
 
 

2. Závěrečný účet obce za rok 2024 a Účetní závěrka 2024 
 
 
Jelikož se v naší obci konal audit už v průběhu ledna, Krajským úřadem Královehradeckého kraje bylo provedeno 
přezkoumání hospodaření obce za rok 2024. Kontrolovány byly bankovní výpisy, veškeré smlouvy, faktury, plnění 
rozpočtu, rozpočtová opatření, vedení účetnictví, zápisy zastupitelstev, včetně usnesení. Kontrolou nebyly zjištěny 
chyby ani nedostatky dle § 10 odst,. 4, písm a/ zákona 420/2004 Sb., proto můžeme uzavřít závěrečný účet obce za 
rok 2024. Návrh závěrečného účtu roku 2024 a Zpráva o přezkoumání hospodaření obce Borovnička za rok 2024 
byly zveřejněny dne 6.2.2025 na el. úřední desce a současně byla informace zveřejněna na úřední desce u obecního 
úřadu. Zastupitelé i občané měli možnost se s dokumenty seznámit, a jelikož nebyly žádné námitky, rovnou 
navrhuji usnesení: 
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Usnesení 3/2/2025 
Zastupitelstvo obce schválilo Závěrečný účet spolu se Zprávou o výsledku přezkoumání obce Borovnička za 
kalendářní rok 2024 s vyjádřením souhlasu s celoročním hospodařením bez výhrad 
 
PRO   6 
PROTI   0 
ZDŽEL SE   0 
 
 
 
Účetní závěrka roku 2024 
 
Účetní uzávěrka je sestavena ke dni 31.12.2024, zároveň s protokolem o schválení účetní závěrky za rok 2024 
v souladu s § 18, odst.1 zákona č. 563/1991 Sb., o účetnictví a §3 vyhlášky 410/2009 Sb., kterou se provádějí 
některá ustanovení zákona 563/1991 Sb. ve znění pozdějších předpisů. Nedílnou součástí jsou přílohy Rozvaha, 
Výkaz zisků a ztrát, Inventarizační zpráva, Výkaz FIN a příloha – to vše k 31.12.2024. 
Bude proveden převod z účtu 431 MD na účet 432 D 1 410 025,29 Kč. 
 
 
Usnesení 4/2/2025 
Zastupitelstvo obce schvaluje roční závěrku sestavenou ke dni 31.12.2024 v souladu s § 18, odst.1 zákona č. 563/1991 Sb., o účetnictví 

a §3 vyhlášky 410/2009 Sb., kterou se provádějí některá ustanovení zákona 563/1991 Sb. ve znění pozdějších předpisů. Zastupitelstvo obce schvaluje 
převod výsledku hospodaření z účtu 431 MD na účet 432 D 1.410.025,29 Kč. 
 
PRO   6 
PROTI   0 
ZDŽEL SE   0 
 
 
 

3. Smlouva o směně pozemků 1196/2 a 992/4 v kú Borovnička 
 
Již na posledním zastupitelstvu v roce 2024 byla schválena usnesením 9/6/2024 směna pozemků 1196/2 (z majetku 
obce) ze pozemek 992/4 (z majetku žadatele). Byl zveřejněn záměr o této směně od 22.1.2025 a byla sepsána 
smlouva o směně bez doplatku. Smlouvu si zastupitelstvo mělo možnost prostudovat, proti záměru nebyly žádné 
námitky a proto rovnou navrhuji usnesení 
 
5/2/2025 
Zastupitelstvo obce schvaluje smlouvu o směně pozemků 1196/2 a 992/4 v k.ú. Borovnička bez doplatku a 
pověřuje starostku obce jejím podpisem 
 
PRO   6 
PROTI   0 
ZDŽEL SE   0 
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4. Projednání příspěvku pro Pečovatelskou službu 

 
Obrátila se na nás pečovatelská služba Dvora Králového s žádostí o podporu pečovatelské služby na rok 2025, na 
základě poskytování služeb v posledních dvou měsíců roku 2024 vypočítali příspěvek na rok 2025 na 110.000 Kč. 
Absolutně nejsme proti podpoře pečovatelské služby, jelikož není v našich silách tuto službu pro občany zajistit 
z vlastních zdrojů, nicméně výše, která je vypočítána z hypotetického poskytování po celých 12 měsíců roku 2025 
se nám zdá přehnaná a proto jsme poprosili o objasnění našich povinností a vůbec financování těchto služeb 
odborníky přes obecní problematiku. V příštím týdnu bychom měli mít jejich stanovisko a na základě toho 
vstoupíme v jednání s pečovatelskou službou. 
 
 

5. Aktuální informace o obecním obchodu 
 
Od posledního zastupitelstva prodělal obchod velkou změnu, byl vyklizen, po vyklizení jsme museli přistoupit i 
k opravě podlahy, byla natažena stěrka a položena nová dlažba, proběhly opravy omítek a výmalba, výměna luxfer 
za okno, vstupní dveře jsou nové, jsou už skoro dokončeny rozvody elektriky, v posledních dnech byly 
nainstalovány i regály, vypadá to, že se blížíme zdárnému konci, příští týden by měla začít instalace technologií a 
postupné naskladňování zboží nejen do regálů, ale i do systému, budou na své místo umístěny ledničky a 
chladničky, zapojen platební terminál. Veškeré práce včetně zkušebního provozu ještě zaberou cca tři týdny, vše 
směřujeme ke slavnostnímu otevření 15.3., kdy budete všichni zváni na kávu a občerstvení, budete se moci na 
cokoliv zeptat a vyzkoušet si první nákupy. Připravujeme taky zvláštní číslo zpravodaje, který se bude týkat 
nového působení obchodu, návodu, jak nakupovat, atd. 
 
 

6. Odpady  
 
Na základě podnětu jsme připravili analýzu odpadového hospodářství 
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7. Info a diskuze 
 
Pan Jeník se dotázal na zrcadlo oproti vjezdu k jeho nemovitosti – je v řešení a instalovalo by se při rekonstrukci 
nájezdu, s opravami cest se počítá cca červen. 
Paní Zadrobílková se dotázala na podněty z minulých zasedání a to konkrétně o opravě křížku u jejich nemovitosti 
a na vybudování hřiště nad teráskou hospody 

- Křížek budeme řešit, zatím nebyl čas rekonstrukci obchodu 
- Hřiště jsme diskutovali se zastupitelstvem a návrh byl zamítnut, hřiště se zatím budovat nebude  

 
 
 
Další náměty do diskuze již nebyly, a proto děkuji všem přítomným a ukončuji zasedání v čase 19:10 
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Přehled usnesení z veřejného ustavujícího zasedání Zastupitelstva obce Borovnička konaného 
21.2.2025 
 
 
1/2/2025 
Zastupitelstvo obce schvaluje směrnici 1/2025 o poskytování paušálního stravného zaměstnancům obce. 
 
PRO     6 
PROTI     0 
ZDRŽEL SE    0 
 
SCHVÁLENO   
 
 
2/2/2025 
Zastupitelstvo obce schvaluje střednědobý výhled rozpočtu obce na roky 2026-2028 
 
PRO     6 
PROTI     0 
ZDRŽEL SE    0 
 
SCHVÁLENO   
 
 
3/2/2025 
Zastupitelstvo obce schválilo Závěrečný účet spolu se Zprávou o výsledku přezkoumání obce Borovnička za 
kalendářní rok 2024 s vyjádřením souhlasu s celoročním hospodařením bez výhrad 
 
PRO     6 
PROTI     0 
ZDRŽEL SE    0 
 
SCHVÁLENO   
 
 
4/2/2025 
Zastupitelstvo obce schvaluje roční závěrku sestavenou ke dni 31.12.2024 v souladu s § 18, odst.1 zákona č. 
563/1991 Sb., o účetnictví a §3 vyhlášky 410/2009 Sb., kterou se provádějí některá ustanovení zákona 563/1991 
Sb. ve znění pozdějších předpisů. Zastupitelstvo obce schvaluje převod výsledku hospodaření z účtu 431 MD na 
účet 432 D 1.410.025,29 Kč. 
 
PRO     6 
PROTI     0 
ZDRŽEL SE    0 
 
SCHVÁLENO   
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5/2/2025 
Zastupitelstvo obce schvaluje smlouvu o směně pozemků 1196/2 a 992/4 v k.ú. Borovnička bez doplatku a 
pověřuje starostku obce jejím podpisem 
 
PRO     6 
PROTI     0 
ZDRŽEL SE    0 
 
SCHVÁLENO   
 
 
V Borovničce 26.2.2025 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
………………………………………    ……………………………………………….   ………………………………….. 
          Ing. Petra Macáková                  Jan Kadečka                         MUDr. Jana Danielová 
            (starostka obce)             (ověřovatel zápisu)                         (ověřovatelka zápisu) 
 


